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64-300 Nowy Tomyśl

U1. (0-61) 44 26 700

AO.BR.0022.19.2019

ProtokółNr  19/2019

z posiedzeriia Zarr4du  Powiatu  Nowotomyskiego
w dniu  22 marca  2019r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu,  udział  wzięli  Członkowie  Zarządu  Powiatu,

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  -  Renata  Gruszka  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,

zgodrńe  z listą  obecności, która stanowi  załącznik  nr  1 do protokołu.

0  godzinie  11.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych,

przedstawił  porządek  obrad  i zapytał,  czy  są  uwagi  do porządku  obrad?  Uwag  nie  zgłoszono.

Starosta  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  porządek  obrad,  który  stanowi  załącznik

nr  2 do protokołu.

A-d.l.

Wniosek Komisii  Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska  i Rolnictwa  o podięcie  działań

zmierzaiących  do złożenia maksymalnei  ilości wtiiosków  na dofinansowanie  budowy,

przebudowy  i  remontu  dróg  powiatowych  w  ramach  środków  z Funduszu  Dróg

Samorządowych.

Starosta  poddał  wniosek  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  i zgodnie  z % 30 ust. 1 pkt  3
Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego,  Zarząd  przyjął  stanowisko  w sprawie  powyższego

wniosku.

A-d.2.

Wniosek  Komisii  Bezpiecr,eństwa,  Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa  o ponowne

przeanalizowanie  przezZarr,qdPowiatu  proiektów  uchwał  wsprawie  reorganizaciisiecisr,kół

i wycofanie  tych proiektów  z porr4dku  obrad  VII  sesii Rady Powiatu  Nowotomyskiego.
Starosta  poddał  wniosek  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  negatywnie  rozpatrzył  wniosek  i zgodnie  z % 30 ust. 1 pkt  3
Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego,  Zarząd  przyjął  stanowisko  w sprawie  powyższego

wniosku.

A-d.3.

Przyięcie  na VII  sesię  Rady Powiatu:

a) autopoprawki  Zarr4du  do proiektu  uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu
Nowotomyskiego  na  rok  2019

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  autopoprawkę.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.  Starosta  poddał  pod  głosowanie

przyjęcie  przedmiotowej  autopoprawki  na  sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  autopoprawkę  na  VII  sesję  Rady  Powiatu.

str  1



b) proiektu  ucliwały  w sprawie  przekazania  do Woiewódzkiego  SąduAdministracyinego

w Poznaniu  skargi  z dnia I marca 2019 roku Prokuratora  Reionowego  w Nowym

Tomyślu  /ź(F uchwałę  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  6 grudnia  2018 roku  nr

II/15/2018  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat za usunięcie  poiazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  oraz  wysokość  kosztów z tym r.wiqr,anych  wraz  z odpowiedzią  na

skarzę

Starosta  poinformował,  że Prokurator  Rejonowy  w Nowym  Tomyślu  wniósł  do

Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Poznaniu  skargę  na uchwałę  Rady  w sprawie

ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich  przechowywanie  oraz  wysokość

kosztów  z tym  związanych.  Skargę  do sądu  administracyjnego  wnosi  się  za pośrednictwem

organu,  którego  działanie,  bezczynność  lub przewlekłe  prowadzenie  postępowania  jest

przedmiotem  skargi.  Obowiązkiem  tego  organu  jest  przekazanie  skargi  wraz  z aktami  sprawy

oraz  odpowiedzią  na  skargę  do  właściwego  miejscowo  i  merytorycznie  sądu

administracyjnego.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.  Starosta  poddał  pod  głosowanie

przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VII  sesję  Rady  Powiatu.

c) proiektu  uchwały  w sprawie rozpatrzenia  petycii naucr,ycieli  Zespołu Sr,kół

OgólnokształcqcychiPolicealnych  im. MikołaiaKopernika  wNowym  Tomyślu  r, dnia
20  marca  2019r.

Starosta  poinformował,  że zostały  złożone  petycje  przez  nauczycieli  Zespołu  Szkół

Ogólnokształcących  i Policealnych  im.  Mikołaja  Kopernika  w Nowym  Tomyślu,  dotyczące

wycofania  się  z zamiaru  włączenia  Liceum  Ogólnokształcącego  im.  Mikołaja  Kopernika  w

Nowym  Tomyślu  do Zespołu  Szkół  nr  2 w  Nowym  Tomyślu.  W  związlcu  z tym,  że Starosta  nie

jest  właściwytn  do rozpatrzerńaprzedmiotowej  petycji,  została  onaprzekazanaw  dniu  22 marca

br.  na  ręce  Przewodniczącej  Rady  Powiatu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie było.  Starosta  poddał  pod  głosowanie

przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VII  sesję  Rady  Powiatu.

d) proiektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycii  uczniów  Zespołu  Szkół

OgólnokształcqcychiPolicealnych  im. Mikołaia  Kopernika  wNowym  Tomyślu  r, dnia
20  marca  2019r.

Starosta  poinformował,  że zostały  także  złożone  petycje  przez  uczniów  Zespołu  Szkół

Ogólnokształcących  i Policealnych  im.  Mikołaja  Kopernika  w Nowym  Tomyślu,  dotyczące

wycofania  się z planów  przyłączenia  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych  im.

Mikołaja  Kopernika  do Zespołu  Szkół  nr 2 im. Stanisława  Staszica  w Nowym  Tomyślu.

Podobnie  jak  w  przypadku  poprzedniej  petycji,  została  przekazana  w  dniu  22 marca  br.  na  ręce

Przewodniczącej  Rady  Powiatu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.  Starosta  poddał  pod  głosowanie

przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VII  sesję  Rady  Powiatu.
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A-d.4.

Podięcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie  nieruchomością  na cele

budowalne  nr ewid. 79 w m. Nowa Wieś (dot. zadania:  (Eudowa  ścief,ki rowerowei  Nądnia  -
Nowa  Wieś  Zbąska  Etap  3 Nowa  Wieś-Nowa  Wieś  Zbqska").

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  63/DR/2019  w sprawie  wyrażenia

zgody  na  dysponowanie  nieruchomością  na  cele  budowalne  nr  ewid.  79 w m.  Nowa  Wieś.

A-d.5.

Sprawy  bief4ce:

Starosta  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  sprawy  do poruszenia?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Starosta  o godzinie  12.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnies:ka  Heriic:
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